
English version at the bottom | [School Calendar](#) | [Parent Duty](#)

老师们，同学们和家长们，大家好！

本周六（4/13），中文学校 1:30 正常开始。

请大家准时到校，不要在上课时间进入教学区。协助学校照看好孩子，防范于未然，不让他们在学校里奔跑打闹，不进入空教室或者二楼。

1.书法国画展示：学校准备在下学年推广书法和中国画课程。本周六，毕业于南京艺术学院书法篆刻专业本科和中国画专业硕士的姜华老师与大家一起分享和交流中国画和书法知识，带来儿童作品展示，并且现场挥毫泼墨作画，欢迎家长和小朋友们观摩。活动将分成三个部分：

- 1.书法体验课程
- 2.国画体验课程
- 3.儿童互动课程

时间：2:00-4:20PM

地点：餐厅

2.教育讲座：Dr. Charles Lin 将和家长们谈谈如何从小开始培养阅读好书，受益终生的习惯，并介绍 SAT 考试，学课竞赛和研究计划等知识。详情请看附件。

时间：1:45-3:00PM

地点：D110 教室

3.毕业典礼节目：毕业季和欢庆季就在眼前，让我们准备一个精彩的毕业典礼来庆祝我们的成就吧！

毕业典礼将在 6 月 15 日举行。请老师把节目报给家长会副会长秦颖老师（eqin_2002@Yahoo.com）。报名时请包括节目中英文名称，表演者，时间长度和配乐，报名截止日期 5 月 20 日。

节目原则上不超过 22 个，集体节目优先。表演者原则上必须是 2019 春季注册学生，老师，义工或者出勤超过 60% 的 TA。非本校师生员工参加表演，必须注册春季或秋季课程，或者赞助典礼。

4.华夏智力运动会：2019年华夏智力运动会将于5月19日在桥水分校举行，比赛项目有围棋、象棋、国际象棋、桥牌、五子棋、国际跳棋、升级和数独。学校会负责报名费，免费提供 T-shirt 和午餐，所有参赛青少年都将获得奖牌。

上届华夏智力运动会象棋冠军李海山，围棋冠军王峻和国际象棋冠军傅天翼将组成教练组，每周六第三节课在 A104 教室指导备战。

[请点击查看报名文件](#)，有意参加者请与领队王露生（lushengwang@hotmail.com）联系，或者到 PTA 桌咨询。

5.家长值班：本周领班：赵昀，康伟忠 林晓风

今后几周值班安排，请查看 [学校网页](#)。

值班当日，请您在上课前 15 分钟签到，第三节下课后 10 分钟签出。请您在整个过程中坚守岗位，保证给孩子们提供一个安静安全的教育环境。

感谢你们的参与和支持！我们周六见！

赵巍
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

This Saturday(4/13), the school will begin at 1:30PM as usual.

Please arrive at the school on time. Do not enter the teaching area during class time.

1.Calligraphy and Traditional Chinese painting presentation: The school is preparing to open calligraphy and Chinese painting courses in the next school year. On Saturday, Hua Jiang, a graduate of Nanjing University of the Arts will share and exchange Chinese painting and calligraphy knowledge, display art works, and paint on the spot. Parents and children are welcome to observe and participate.

Time: 2:00-4:20 PM

Location: Cafeteria

2.Education Seminar: Dr. Charles Lin will talk to parents about how to develop a habit of reading good books from a young age, and introduce knowledge about the

SAT, science competitions and research projects. Please see the attachment for details.

Time: 1:45-3:00PM

Location: D110

3. Graduation Ceremony: The graduation ceremony will be held on June 15. Please submit the program to Qin Ying, the vice president of the Parent Teacher Association (eqin_2002@Yahoo.com) via email or WeChat. Please include the Chinese and English names, performers, length, and soundtrack. The deadline for registration is May 20th.

4.Huaxia Mind Sports Tournament: Huaxia Mind Sport Tournament will be hold at Bridge Water on 5/19/2019. The games include Go, Chess, Chinese chess, checkers, Wuziqi, Sudoku, Bridge and Pair Upgrade. [Click here for more information.](#)

Huaxia South will provide free registration, lunch and T-shirt. Both students and parents are welcome. If you are interested, please contact Lu Wang (lushengwang@hotmail.com) or visit PTA table.

5.Parent Duty: [Please check this link for future duty assignment.](#)

PTA sends out emails notifying each week's on-duty families on Monday. Please respond by Wednesday.

On your duty day, please sign in 15 minutes before class starts and sign out 10 minutes after third class. Please stay on duty during this period to ensure a quiet and secure education environment for the children.

With warm regards,

Wei Zhao
Principal, Huaxia South Chinese School
